

CHRISTMAS FANTASIA

聖誕幻想曲

聯合贊助 Co-sponsored by



Programme includes music by
Steve HO, TCHAIKOVSKY,
HANDEL, Joe HISAISHI and
others. Conductor Apollo
Wong brings everyone a
wonderful Christmas night!

節目包括何崇志、柴可夫斯基、韓德爾、
久石讓等作曲家曲目。指揮黃日珩將為
大家送上一個奇妙的聖誕節！



黃日珩 指揮 / 男低中音
Apollo Wong
CONDUCTOR / BASS-BARITONE
© Topaz Leung

香港管弦樂團合唱團
Hong Kong Philharmonic Chorus

香港兒童合唱團
The Hong Kong Children's Choir

尚餘少量門票 Limited Tickets only

23&24 DEC 2021

THU & FRI 8PM

香港文化中心音樂廳
Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

\$480 \$380 \$280 \$220

折扣優惠請瀏覽港樂網站 For discount schemes, please visit hkphil.org
門票現於城市售票網公开发售
Tickets at URBTIX www.urbtix.hk

香港管弦樂團由香港特別行政區政府資助，亦為香港文化中心場地伙伴。

The Hong Kong Philharmonic Orchestra is financially supported by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region and is a Venue Partner of the Hong Kong Cultural Centre.

梵志登 音樂總監

Jaap van Zweden Music Director

聖誕幻想曲

聖誕節自有屬於聖誕節的聲音：那是合唱團歡欣高唱的時節；亦是到處閃閃生輝的時節；更是驚喜與合家歡的時節。港樂請來兩個超卓的合唱團——香港管弦樂團合唱團和香港兒童合唱團，還有港樂合唱團團長兼低男中音黃日珩，打開聖誕襪裡面一件又一件的音樂禮物——柴可夫斯基送給大家的音樂糖果、韓德爾《彌賽亞》的長青旋律、鄰居龍貓會乘著音樂來探望，還有來自世界各地的旋律饗宴，當然少不了大家最愛的應節歌曲。無論8歲還是108歲定必聽到心愛的聖誕節樂曲。因為音樂也恍如聖誕節的精神，讓所有人共享的。

CHRISTMAS FANTASIA

The holiday season has a sound all of its own. It's the sound of joyful choirs and glittering delights; magical surprises and family favourites. Today the HK Phil welcomes two wonderful choirs, the HK Phil Chorus and The Hong Kong Children's Choir, and the multitalented Apollo Wong, who will conduct and sing, to unwrap a stocking-full of Christmas gifts – musical sweeties from Tchaikovsky, timeless melodies from Handel's *Messiah*, a musical visit from our neighbour Totoro, and tuneful treats from around the world, including all your favourite festive songs. And whether you're 8 or 108, you're guaranteed the very warmest of welcomes – because, like the spirit of the Season, music is for everyone.

你會喜歡的港樂音樂會

More HK Phil Concerts You Might Like

太古音樂大師系列

余隆 | 伯恩斯坦

SWIRE MAESTRO SERIES

YU LONG | BERNSTEIN

余隆 指揮 Yu Long CONDUCTOR

楊雪霏 結他 Xuefei Yang GUITAR

陸軼文 二胡 Yiwen Lu ERHU

7 JAN 2021 FRI 8PM

8 JAN 2021 SAT 8PM

\$480 \$380 \$280

香港文化中心音樂廳

Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

穆索斯基 《霍凡斯基之亂》：莫斯科
河上的黎明

陳其鋼 《逝去的時光》(二胡版)

伯恩斯坦 第二交響曲，「焦慮的年代」

MUSSORGSKY

Khovanshchina: Dawn on the Moskva River

CHEN Qigang

Un Temps Disparu for Erhu and Orchestra

BERNSTEIN

Symphony no. 2, *The Age of Anxiety*

門票於12月9日起在城市售票網公開發售

Tickets available from 9 December at URBTIX



© Topaz Leung

黃日珩 指揮 / 男低中音

Apollo Wong

CONDUCTOR / BASS-BARITONE

- 現任學士合唱團及學士管弦樂團音樂總監、香港管弦樂團合唱團團長
- 曾贏得棕櫚泉歌劇協會聲樂比賽冠軍及柏薩迪納歌劇協會獎學金
- 曾於布拉姆斯《德意志安魂曲》、馬勒第八交響曲《千人交響曲》及威爾第《安魂彌撒曲》擔任指揮及男低音獨唱
- Current Music Director of the Learners Chorus and The Learners Orchestra, Chorus Master of the Hong Kong Philharmonic Chorus
- Awarded the first prize in Palm Springs Opera Guild Vocal competition and the Pasadena Opera Guild Vocal Scholarship
- Has notably both sung the bass solos and conducted Brahms's *Ein Deutsches Requiem*, Mahler's Symphony No. 8 "Symphony of a Thousand", Verdi's *Messa da Requiem*

香港管弦樂團合唱團

Hong Kong Philharmonic Chorus

- 合唱團不斷以各種組合形式與香港管弦樂團合作
- 曾與著名指揮家馬捷爾、麥克基根韋邁克等合作
- Has collaborated with the Hong Kong Philharmonic Orchestra to perform a range of works
- Collaborated with renowned conductors including Lorin Maazel, Nicholas McGegan and Brett Weymark amongst others

香港兒童合唱團

The Hong Kong Children's Choir

- 於2003年獲選為「中國十大少年合唱團」，2014年更獲選為2013至2015年度「國際合唱聯盟大使」
- 積極參與各項慈善表演，並經常於香港歷史性時刻演出
- Was named "China's Top Ten Children Chorus" in 2003 and selected by the International Federation for Choral Music (IFCM) as one of the IFCM Ambassadors for 2013 to 2015 in 2014
- Actively participates in charitable events, and is frequently invited by local government and other organizations to perform at special and historic moment

門票於城市售票網及撲飛發售 Tickets at URBTIX & POPTICKET



urbtix.hk

凡於城市售票網購買三場或以上的正價門票，公眾人士可享低至8折優惠，而港樂會會員則可享低至7折的獨家優惠。購票詳情，請瀏覽港樂網站。For standard tickets, the general public can enjoy up to 20% off, while Club Bravo members are entitled up to an exclusive 30% off for purchasing three or more concerts at URBTIX. For more details, please visit: hkphil.org/2122season-discount

信用卡電話購票 Credit Card Telephone Booking 2 111 5999

票務查詢 Ticketing Enquiries 3761 6661

節目查詢 Programme Enquiries 2721 2332

亦可透過流動購票應用程式 My URBTIX (Android 及 iPhone 版) 購票
Tickets are also available through mobile ticketing app My URBTIX
(Android and iPhone versions)



popticket.hk/hkphil

折扣優惠及視線受阻座位資訊請參閱港樂網站 | 主辦機構保留更改節目及表演者而不作事先通知或退票的權利 | 遲到人士可能不獲進場 | 招待三歲及以上人士 | 音樂會長一小時三十分鐘，包括一節中場休息

Please refer to hkphil.org for other discount schemes and list of seats with restricted sightlines | Programmes and artists are subject to change without notice or refund | Latecomers may not be admitted | Suitable for ages 3 and above | Concert runs approximately 1.5 hour with an intermission